
Årsberetning Kvinnekontakten 2024 

 

8 mai. rifle skyting   

17 juni. hagle skyting  

Samarbeid med ådal og Jevnaker 

 

24 aug. Samarbeid jente helg med Sokna, Ådal, Ringerikekvinnelige. Oppmøte med 9 damen 

på søkna med hagle Skyting og pizza. Noen overnatter og fisket søndag.  

 

30 nov. Isbading på Hallingby  

6 damen tok seg en dupp. Etterfulgt av kaffe og boller. 

 

Det har fungert med samarbeidet, mellom foreningene. Det som er mest utfordrende er å få 

samlet riktige folk for å kunne holde skyte kvelder. Knyttet til baneledere, og folk med nøkler. 

 

-Veronika  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Årsrapport viltstell 2024 

 

Her er et oppsett på hva som ble felt av rådyr og småvilt i våre terrenger i 2024 

Buttentjern -2 rådyr 

 

Hovsmarka -6 rådyr 

-1 rev 

 

Prestmoen -6 rådyr 

-2 rev 

 

Viltstell har i 2024 avholdt jakt på rådyr for damer, vært med som bistand på 

jaktskytterskolen samt 

bistått ved introjakt på Buttentjern. 

Ellers har jeg som foregående år solgt, fordelt og distribuert jaktkort på terrenger som 

Ringerike JFF 

disponerer, samt gått noe oppsyn på disse. Alle sesongkort på småvilt og alle rådyrkort ble 

solgt i år, 

som foregående år (tot 16 kort). 

Viltstell vil, også i året som kommer, bistå på aktiviteter som i 2024. 

Det vil også settes i gang et droneprosjekt (ifbm rådyrkillinger i slåtten) i samarbeid andre 

foreninger 

og kommunen som Viltstell også vil være en del av. Når dette kommer skikkelig i gang så vi 

nok 

rapporter fra dette antagelig komme fortløpende på hjemmesiden til Ringerike JFF. 

 

Mvh 

Frank H Skaarud 

Leder Viltstell, Ringerike JFF 

 

 

 



 

ÅRSBERETNING Fiskeutvalg 2024  

  

  

Det ble prøvefiske i Buttenkjenn, med garn. Resultatet ble 11 ørret og 80 abbor. Ørreten tror 

jeg er fra samme årskull, da ørestenene fra 4 stk. viste like årringer og tagger. Ph verdi var 

5,8. Lagt ut litt kalk i bekken. Også for høg verdi av bromider i vannet. 3,5b. Kjøpt båt med 

henger. Var på seminar på Nesbyen, ved Øyvind Fjeldseth, NJFF. Fikk en del gode tips. 

  

  

FREMDRIFTSPLAN 2025. 

  

Rydde opp i bekken, grave ut og legge ut gytegrus.  Legge ut faxekalk i bekken. Lage 4-5 

abborruser. Dette er alt i 2025, frem til nå! 

  

  

Mvh. Per Erik Sandum. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Årsberetning for 2024 
Ungdomsutvalg 

 
Martine Iversen 

 

Jaktskytterskolen: Kommentar: 
Samarbeidsmøte 4.januar 

6.mai 
Det er holdt to møter rundt 
forberedelser og gjennomføringen av 
jaktskytterskolen. Samarbeidet er 
mellom Rjff, Jevnaker jff og Ådal jff.  

Sommer 15, 22 og 29.mai  
5 og 12.juni 

Det var 5 vellykkede kvelder med 
mye skyting, aktivitet og faglig 
innhold. Det var veldig gode 
tilbakemeldinger og flere elever 
gledet seg til oppstart etter 
sommerferien. Utfordringen er 
fortsatt dette med nøkkel og tilgang. 

Høst 21 og 28.august 
4, 11 og 18.september 

Fin oppstart etter ferien. God mix av 
skyting, aktivitet og kunnskap. 
Utfordringen var å ha nok 
instruktører til å være med.  
Det ble en kjempekoselig avslutning 
med pizza, brus, giveaways og en litt 
offisiell diplomutdeling. Ungdom og 
foreldre er fornøyde med opplegget 
og instruktørene som har vært med. 
Det er også flere som vil ta 
jegerprøven. 

Ungdomsaktiviteter: Kommentar: 
Hov ungdomsskole 25.januar Friluftsliv dag. her var vi med å lage 

en aktivitetsdag med foredrag, quiz 
og luftgeværskyting. Dette var et 
trinn med 40stk elever. Veldig 
fornøyde lærere og flere i klasse 
trinnet som synes dette var 
spennende. Læreren ønsket å få til 
et samarbeid med oss videre. 

Haugsbygd 
Ungdomsskole 

3.september 
17.september 
10.oktober 

- Nå er det 3året inn i samarbeidet 
med Haugsbygd US. jeg var der på 
besøk og holdt et foredrag i 
ca.1t30min. Foredraget handler om 
rjff, tilbud, aktivitet, sikkerhet, 
forvaltning osv.  



- Ole Ivar donerte orrhøna han fikk 
på jakt slik at jeg kunne reise på nok 
et besøk til klassen og vise dem 
partering. De fikk smake på den og 
på due. De fleste synes det smakte 
godt og var oppriktig interessert og 
engasjert. Vi hadde også aktivitet 
som memory og skyting med strikk. 
- vi fikk klassebesøk på elgbanen 
hvor alle fikk skyte salonggevær 22lr 
på 50m papp. Dette synes alle var 
veldig gøy og hadde gledet seg 
masse. På forhånd ble det tydelig 
formidlet hva vi forventet av dem og 
sikkerhet. Vi delte klassen i 3. de 
andre aktivitetene var førstemann til 
50, og 150års filmen.  
- Det som for min del var litt spesielt 
med dette besøket var at en elev i 
klassen møtte jeg for første gang i 
2023. Først på skoleskogdagen og 
etter på da jeg var i klasse på besøk. 
Så ble han med på jaktskytterskolen 
og var med som hjelper denne 
kvelden klassen var på besøk. Han 
fikk også lov til å bli med et år til i 
friluftsliv linjen på us. etter 
forespørsel til lærer av foreldre. Han 
gleder seg til å være med på 
jegerprøvekurs og introjakt i 2025. En 
ny jeger er født        Og er et bevis på 
hvorfor akkurat denne jobben er så 
viktig.  

Veienmarka 
Ungdomsskole 

19.november Et nytt samarbeid er i gang med 
Veienmarka US. er i gang, etter litt 
mail korrespondanse frem og 
tilbake. Jeg besøker klassen og 
lærere og holder et foredrag. 
Læreren er veldig ivrig, nysgjerrig og 
ønsker å få til noe aktivitet sammen 
med oss. Han har selv lite kunnskap 
om det vi gjør på alle nivåer og gleder 
seg til å lære noe han også, på lik 
linje med elevene. 

Skoleskogdagen  28.august For 4året på rad stiller vi med stand. 
Ble en veldig travel dag. dette er en 
dag man har x antall klasser innom. 
Hver klasse har ca.15min på hver 
stand. Derfor er det et minimum å 
være 3stykker. Da vi denne dagen 
bare ble 2. Så da ble det en veldig 



hektisk, tidvis kaotisk og travel dag. 
vi fikk rigget oss til, fordelt klassene i 
to hvor en gruppe fikk svare på noe 
spørsmål, litt kunnskap om rjff. Her 
ble det også fortalt og promotert litt 
om jaktskytterskolen.  De som ville i 
den andre gruppen, fikk prøve å 
skyte noen skudd med luftgevær. Alt 
i alt gjorde vi det beste ut av deg og 
fikk skryt. En stor takk til Per Erik 
som stilte opp sammen med meg. 

Ungdomskonferansen 
2024 

14-16.juni Dette var en inspirerende helg med 
ny kunnskap, erfaringsutdeling og 
nettverksbygging. Fikk også vite litt 
om det sentrale ungdomsutvalgets 
arbeid. Hvor de hadde laget et e-
kurs man som fersk ungdomsleder 
kunne gjennomføre som ville gi en 
kort innføring i njff organisasjon, 
rollen/vervet og de ulike 
satsningene. De er også i gang md å 
lage en idebank, hvor man kan finne 
maler på ulike opplegg som man kan 
bruke og endre slik at det passer til 
sin forening.  

Introjakt 2024: Kommentar: 
Due Introjakt 25.august og 1.september  Begrensningen på 6deltagere var 

fylt. Begge gangene. Den 1.sep var 
det introjakt for jenter. 
Vel gjennomført og gode 
tilbakemeldinger. Vi har også fått 
noen flere kontakter når det gjelder 
jorder slik at vi har flere å velge 
imellom. 

Gås introjakt 8 og 15.september Den 8.septmber ble det gjennomført 
jakt med full gruppe deltakere. De 
fikk være med på oppsett av fugler, 
og plassert ut på jordet. Det var mye 
fugl i lufta men de ville ikke komme 
ned på skuddhold. 
15.september ble avlyst da det kun 
var 1 påmeldt. Den ene person 
kunne være med den 8ende 
istedenfor.  

Rådyr introjakt for 
jenter 

13.oktober Det var 6 ivrige jenter som ble med. 
Vi hadde 3drev. Men dessverre ikke 
noe liv i skogen. Stemningen var 
fortsatt bra og humøret på topp. Bål 
kos som alltid når det er jakt.  

Rådyr introjakt 27.oktober Dette ble en vellykket dag i skogen. 
Med en total tropp på 21stk av 



deltakere, hundeførere, og 
instruktører. Vikk vi i god ledelse av 
ole Ivar, Kristian og Martine plassert 
ut instruktører med deltakere ut på 
poster og hundeførere. En av 
deltagerne fikk denne formiddagen 
skutt sitt aller første vilt. Etter lunsj 
ble det et nytt slipp men uten hell. 
Tilslutt ble det flåing og partering av 
rådyr. Her hadde vi mange deltagere 
som kom uten ifra.  

Totalt gjennomførte aktiviteter i 2024 = 22stk.  

 

Vi har diskutert litt rundt jaktskytterskolen og lønn da dette er et opplegg som strekker seg over 
lengre tid. Slik som jegerprøvekurset. Dette er noe vi må vurdere videre i 2025. 

Dette er regnskaps resultatet i 2024. 

Totalt inntekter 21900 
Totalt utgifter 13480 
Overskudd: 8420 

 

Positivt: 

• Mye aktivitet i 2024.  
• Veldig mye gode tilbakemeldinger fra de som har vært deltakere på aktivitetene våre. 
• Videre samarbeid med skogeierlaget og Haugsbygs US., Hov US. og Veienmarka US.  
• Nå har vi en del ungdom og foreldre som er veldig engasjerte og ønsket er å få i gang et 

utvalg som jobber o å lage og arrangere flere aktiviteter.  
• Stor pågang for å delta på arrangementene våre.  

Negativt: 

• Finne instruktører til alle aktivitetene er utfordrende. Det er også instruktører som avlyser 
kort tid før aktiviteten, som gjør at det blir kort varsel for å finne andre som kan steppe 
inn. Mye på en håndfull personer. De 
 

 

 

 

 

 

 

 



Årsberetning for 2024 
Haglebanestyre 

 
Ole Ivar og Hans Engen  

 

Skytesesongen 2024: Kommentar: 
Sesong har bestått av: Oppstart: 3.mai 

Sluttdato: 7.september 
Trenings sesong har bestått av 42 
treninger.  
Det har vært gjevt over bar med 
oppmøte.  
Vi har hatt 52stk baneledere som har 
stilt opp. Av dem er 8stk reserver, 
ingen av disse har hatt vakter.  
Det har minsket i antall som har 
glemt/ikke møtt opp på vakter.  
Det har tidvis vært en del tull med 
maskinparken. Det er kjøpt inn en 
del reservedeler slik at problemer i 
fremtiden skal være kjapt å fikse.  

Stevner: Kommentar: 
Dette er gjennomført: 3stk Ringerikscup: 08.05, 

04.06 & 06.08.24 
2stk Nordisk Jaktskyting 
11.05 & 15.06.24 
Jonny Karlsen minnepokal: 
08.06.24 
Kalkunskyting 28.12.24 

-Ringerikscupen var det litt nedgang 
i antall deltagere.  
-Nordisk Jaktskyting var publisering 
og markedsføringen av stevne sent i 
gang. Slik at oppmøte og deltagelse 
var utrolig liten. 
-Jonny Karlsen var det 18stk deltok.  
- Kalkunskyting var det 17stk som 
deltok.  

• Salg og utleie inntekter: totalt 266 705,- 
• Positivt: Vi har hatt 2stk dugnader. Her har det stilt opp mange frivillige som har gjort en 

super jobb i forbindelse med oppstart og stenging av banen. Dette setter vi i styret utrolig 
mye pris på. 

• Negativt: maskinparken begynner å bli gammel og slitt og det er 3kastere som bør byttes 
ut. Det er også batterier som må gås igjennom å kastes og erstatte med nye slik at alt 
fungerer best mulig.  

 

 

 
 
 



Plan 2025: Kommentar: 
Vinterskyting Oppstart 11.01.24 Det var en kjempe oppstart, mange 

kom å ville skyte denne dagen. Det 
var også ønske om flere 
treningsdager. 
Tanken er å ha en trening annenhver 
uke. 

Skytesesong Oppstart: 
 

 

Stevner Påskeharestevne april. 
Jonny Karlsen Minnepokal  

 

Hringariki Leirdue cup 
2025 

• Sokna: 5.mai og 
30.juli 

• Sollihøgda: 19.mai og 
18.juni 

• Ringerike: 3.juni og 
1.juli 

Premiering ¼ premiering. 
Trekkepremier. Slik at det ikke er de 
vanlige som vinner hver gang. Og i 
forhold til ungdom/kvinner og jevner 
det ut sjansene, for premie. 
 

 

 

Div.: 

• Det er et ønske og behov for å søke midler for å utvide og erstatte leirdue kastere. Ønske 
er å midlertidig benytte oss av kasterne i skeet tårnene, som pr. nå ikke er i bruk. 

• Før sesongstart sjekkes priser hos de forskjellige for leirduer og skudd. Hadde vi hatt 
større lagrings kapasitet kunne vi kjøpt større volum og fått billigere pris. 

• Det blir ikke satt opp reserver denne sesongen. Det er kun de som står på vaktlisten som 
har nøkkel. De som frafaller denne listen, mister nøkkelen. Vi må derfor jobbe for å hente 
inn alle som ikke skal ha nøkkel.  

 


